
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ  

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-225 

Delnice, 4. srpnja 2016. godine 

 
 

Z A P I S N I K 

s 225. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 4. srpnja 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački 

Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ 

Grada Delnica, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Dušanka Crnković, predsjednica Udruge 

Ž.A.R., Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i 

uprave, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Tihana Ljubojević, pedagoginja u Dječjem 

vrtiću „Hlojkica“ Delnice, Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice i Klaudija Kumpar, tajnica 

gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Davorka Grgurić, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje 

Nikolina Muhvić, Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar, Zvezdana Jerković 

umjesto koje sjednici prisustvuje Tihana Ljubojević. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

 NIKOLINA MUHVIĆ 

- Priprema odluka za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Odjava volontera. 

- Ispitivanje uvjeta oglašavanja i objava natječaja za prodaju stana u Zagrebu. 

- Priprema odluka o ugovora za nabavku školskih udžbenika za škole. 

- Izvješće o financiranju projekata i programa organiziranog civilnog društva u 2015. godini. 

- Prisustvovanje radionici – državna škola za javnu upravu – za učinkovito savjetovanje za 

zainteresiranu javnost. 

- Izrada ovrha za komunalnu naknadu. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Iz razloga što je HEP ustanovio da im u Ulici kneza Domagoja probija kabel i potrebno je 

napraviti zamjenu, otkazani su radovi u toj ulici. 

- Radovi na Šetalištu I. G. Kovačića – na dionici prema školi postavljena je oborinska i fekalna 

odvodnja, na samoj ulici kreće se s postavom ivičnjaka. Daje informaciju da se na lokaciji 

bunara odnosno planiranja vrtova u privatnom vlasništvu gdje ljudi tjeraju izvođače i ne 

dopuštaju im da dovrše posao. 

- Za sutra je planirano asfaltiranje Parka, planiranje zemlje oko ivičnjaka, razmještanje kanti za 

otpatke. 

- DPU: Izrada izvješća s javnog izlaganja koje je održano u petak i na kojem nije bilo nikoga. 

Potrebno je pripremiti odluku za Gradsko vijeće. 

- Pročelnica će sutra svjedočiti na sudu vezano uz štetu na cesti Ložac. 

- Dobivena je ponuda za radove na stazi u parku – tamponiranje – na iznos od 31.800 kuna. 

- Rješenja za legalizaciju, komunalni doprinos, komunalnu naknadu. 

- Izrada izvješća prema Fondu za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost vezano uz sredstva 

koja smo dobili za brojač na semaforu. 



- Potrebno je uputiti dopis Županiji vezano za sufinanciranje PDV-a za linijski prijevoz. 

- Popunit će se upitnik PGŽ na temu poslovnih zona. 

- Dobiven je upit za zakup poslovnog prostora – bivše mesnice kraj Knjižnice, gdje zainteresirani 

kani otvoriti mesnicu. Zbog pomanjkanja prostora Narodne knjižnice i čitaonice koja taj prostor 

koristi za odlaganje knjiga i računovodstvene dokumentacije, zahtjevu se neće udovoljit. 

- Iz procesa javne rasprave potrebno je odgovoriti na primjedbe vezane uz Strategiju razvoja 

Grada Delnica. 

- Prema zakonskim odredbama potrebno je izraditi stratešku procjenu utjecaja plana na okoliš. 

Naime, po zakonu nam je dana ovlast da procijenimo da li idemo u izradu strateške procjene ili 

ne iako nismo prošli edukaciju na tu temu, dok PGŽ i ministarstvo jesu i oni nam daju mišljenje 

koje za nas nije obvezujuće. Također, zakon propisuje da se obavezno provodi studija utjecaja 

na okoliš za planove i strategije. Sva očitovanja koja smo dobili kažu da to nije potrebno. 

- Izdat će se nalog JVP za spaljivanje smeća na divljem deponiju u Lešnici. 

- Za Kuću Rački nabavit će se nova lutka jer je stara dotrajala i više se ne može koristiti. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Na Platku je, prošlog vikenda, održan susret umirovljenika PGŽ. Njih više od 2000 uživalo je u 

sportsko rekreativnom programu i druženju. 

- U Delnicama je na pripremama Hrvatska rukometna reprezentacija koja trenira u Domu 

sportova. 

- Na Platku je uređena žičara te je moguća panoramska vožnja. 

- Košnja i uređenje objekata. 

- Pripreme za Festival sportske rekreacije u Brodu na Kupi u suradnji s Udrugom „Kupa“ i 

Turističkom zajednicom. Radi se o dvodnevnoj manifestaciji na kojoj će prisustvovati velik broj 

učesnika. 

- Pita, ima li novosti glede razgovora na temu Roma – prebacivanje kamp kućica jer, određeni 

izvori nagovještavaju da se spremaju kontejneri koje jedna romska udruga misli dopremiti kako 

bi pomogli svojim sunarodnjacima. Katarina Mihelčić navodi da su u Zapolje doselile obitelji 

koje su do sada bile u Lučicama i koje u Zapolju imaju prebivalište, a Gradonačelnik navodi da 

bilo kakvu informaciju o tome od Policije nismo dobili. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- U planu je ispitivanje cijevi, vježba s pumpama, obnova ulaznih stepenica. 

- Rad s auto-košarom. 

- Spaljivanje drvene građe u Lešnici. 

- Vođenje računa. 

 

DUŠANKA CRNKOVIĆ 

- Na kolegiju PGŽ gospodin Komadina pohvalio je udrugu i istakao rad udruge kao jedinog 

primjera u RH gdje je jedno cijelo područje obuhvaćeno ovim programom. 

- Sastanak s gerontodomaćicama radi predavanja putnih troškova i šihterica. 

- Izmjena Statuta udruge i predavanje u Ured državne uprave. 

- Dogovor s HZZO zbog zamjenske gerontodomaćice. 

- Priprema obračuna plaće, pisanje faktura, priprema izvješća za ministarstvo, PGŽ, općine. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- U tijeku je ljetni režim rada. Posebnih aktivnosti po skupinama nema osim izlaska na svježi 

zrak. 

- Inicijalni razgovori s roditeljima novoupisane djece. 

- Pregled i arhiviranje pedagoške dokumentacije. 

 

PETAR HRG 

- Danas se postavlja smeđa signalizacija s prezentacijom usmjeravajućih ploča na pješačkim 

zonama. 



- U četvrtak očekujemo vodstvo Saveza izviđača kako bi se konkretizirale stvari na stalnim i 

privremenim kampovima. 

- Predstojeće manifestacije u Nacionalnom parku, „Tragom goranske starine“ na Polanama, 

dogovor s Udrugom „Kupa“ oko Festivala sportske rekreacije. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Događanja vikendom oko Kotar festa – park i Radnički dom. 

- Prioritet je košnja. 

- Košnja oko fontane, uređenje Parka. 

- Nanošenje zemlje oko pješčanih staza u Parku. 

- Košnja unutar naselja je završena. 

- Servisiranje fontane. 

- Kad se dešavaju događanja na sportskim terenima smatra da bi čišćenje trebali obaviti djelatnici 

GSC-a a ne KTD „Risnjak-Delnice“ d.o.o. 

- Informacija: Staro groblje počelo je propadati, građani se bune i u dogledno vrijeme to će 

prerasti u veći problem. Gradonačelnik navodi da postoje garancije na građevinske radove na 

groblju i ne može Grad ili KTD odgovarati za nečiji grob koji nije odrađen kako treba i nakon 

nekog vremena dođe do propadanja. Također se osvrnuo na dopis MO vezan uz igralište na 

Vidmu. Vidm je prvo delničko groblje i nije mjesto da se tamo djeca igraju, kakav je to pijetet, 

poštovanje prema pokojnicima. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Pomoć oko slaganja Knjižnice Franje Starčevića u Mrkoplju, koja se otvara 15. o.m. u Školi 

mira. 

- Financijsko izvješće i izvješće o utrošenim sredstvima za ministarstvo. 

- U subotu Knjižnica neće raditi zbog montaže polica. 

- Ažuriranje web stranice. 

- Pripreme i najava za održavanje centra za kreativno pisanje koji počinje 1. rujna, voditelj je 

Enver Krivac, radionica je besplatna. 

- Katalogizacija, nabava građe iz antikvarijata. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- U izradi su polugodišnji financijski izvještaji. 

- Dostavljen je predračun za osnovne škole za nabave knjiga. 

- Popunjen je obrazac Ministarstva regionalnog razvoja za kapitalne investicije. 

- Izrada tromjesečnog izvješća o kreditima. 

- Izrada Odluke o kapitalnim investicijama za Kendar. 

- Prijava na poziv za javne potrebe u kulturi. 

- Aktivnosti vezane uz gradske poreze. 

- Dobitnici nagrada Grada Delnica dobili su  poziv za dostavu podataka radi isplate. 

 

KATARINA MIHELČIĆ  obavijestila je članove Kolegija da je u tijeku prijava rekonstrukcije pogrebne 

kočije na natječaj ministarstva. 

Također upoznaje prisutne da naš župnik odlazi u Krasicu, a u Delnice dolazi župnik iz Mrkoplja. 

 

 

Dovršeno u 9,10 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 
 
 



dovršeno u 9,10 
 


